



CJX2-Z09

### 使用范围Application

CJX2-Z(LP1)系列直流操作交流接触器，适用于 50Hz或60Hz，额定电压660V，在 AC-3 使用类别380V 时额定电流 9-95A 的电路中，供远距离控制电路或其他电路的通断，可频繁起动电动机。接触器可以积木式加装，辅助触头组空气延时头，热继电器（40A以上为分立安装）等附件。该接触器具有动作平稳，吸合电流小，运行时无噪音的特点。

CJX2-Z(LP1) Series DC operated AC contactor is suitable for using in the circuit up to rated voltage up to 660V AC 50Hz or 60Hz and in rated current 9-95A in AC-3/380V load circuits. For remote controlling circuit making, breaking and frequent starting AC motors. It can be also combined with the auxiliary contact group, air delayer, thermal relay devices etc. It has features of equable & reliable action, quick while working.

### 主要技术参数 Main Technical Parameter

型号 Type	额定工作 电流(A) Rated working current Ie(A)(AC-3)	额定热 电流(A) Rated heat current Ith(A)	额定工作 电压V Rated working voltage Ue V	额定绝缘 电压V Rated insulating voltage Ui A	控制电力 Controlled power(kw)					电器寿命 Electrical life(AC-3)10 <sup>4</sup>	触头数量 Contacts Number
					220V	380V	415V	440V	660V		
CJX2-Z09	09	20	380V	660V	2.2	4	4	4	5.5	100	3P+NO 3P+NC
CJX2-Z12	12	20			3	5.5	5.5	5.5	7.5	100	
CJX2-Z18	18	32			4	7.5	9	9	9	100	
CJX2-Z25	25	40			5.5	11	11	11	15	100	
CJX2-Z32	32	50			7.5	15	15	15	18.5	80	
CJX2-Z40	40	60			11	18.5	22	22	30	80	
CJX2-Z50	50	80	660V		15	22	25	30	33	60	3P+NO+NC
CJX2-Z65	65	80			18.5	30	37	37	37	60	
CJX2-Z80	80	125			22	37	45	45	45	60	
CJX2-Z95	95	125			25	45	45	45	45	60	



QCX2-09、12、18

## QCX2(LE1)系列电磁起动器 QCX2(LE1) MAGNETIC STARTER

### 使用范围Application

QCX2(LE1)系列磁力起动器(以下简称起动器)适用于交流50Hz(或60Hz)额定绝缘电压为660V,在AC3使用类别下，额定工作电压为380V时额定工作电流至95A的三相鼠笼型电动机的启动、停止之用，并对电动机的平衡过载和断相进行保护。

QCX2(LE1) magnetic starter is mainly applied to circuit of AC 50/60Hz. voltage up to 660V for far distance making and breaking circuit and frequent starting and controlling motor. It has the features of small volume, light weight, low power consumption, high efficiency, safe and reliable performance ect.

### 主要技术参数Main Technical Parameter

外壳 Enclosure	QCX2-09 and 12	双线绝缘，保护，IP429(3)或者，IP659(4) Double in insulated, protected to IP429 (3) or to IP 659(4)
	QCX2-18 and 25	双线绝缘，保护，IP427(3)或者，IP557(4) Double in insulated, protected to IP427 (3) or to IP 557(4)
	QCX2-32 and 95	金属，从 Metal, IP55 to IP 559
控制(2按钮安装在外壳表面) Control (2 pushbuttons mounted on enclosure cover)	QCX2-09 and 95	1绿色开始按钮1红色停止按钮启动按钮"O" Pre-wired power and control circuit connections
连接Connections	QCX2-09 and 95	电力和控制回路连接 Electric and control circuit connecting
标准控制回路电压 Standard control circuit voltages		
Volts	24 42 48 110 220/230 230 240 380/400 400 415 440	
50/60Hz	B7 D7 E7 F7 M7 P7 U7 Q7 V7 N7 R7	



QCX2-40、65、95